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ZÁPIS 
z 20. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 26. 6. 2017 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
 
Přítomno: 14     
 
 
Omluveni:   6 -  DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš,  

                           PROCHÁZKA Pavel Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ZPĚVÁK Josef 

 

 

Přišli později:  1 - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – 17:00 hodin 
 
 
Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, VAVŘINA Pavel Ing. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  KUČEROVÁ Hana, MUDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing. 

 

 

Návrhová komise:  JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., LANG Petr, Mgr., ZIEGLER  

                               Bořivoj, Mgr., 

 

                                                                             
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
20. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.02 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 14 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů.  
 
Starosta – program a materiál k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, 
doplněný materiál máte zde na místě. Navrhuji diskutovat ke každému bodu zvlášť, některé body bude 
projednávat společně. Má někdo nějaké doplnění k programu dnešního zastupitelstva? Nemá, nechám 
tedy hlasovat o programu. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 14 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  KUČEROVÁ Hana, MUDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing. 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., OLIWINSKÁ Micha-
ela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 -  KUČEROVÁ Hana, MUDr. 
 
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing.,  

                                                                          LANG Petr, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 

 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 14 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Starosta - Zápis z minulého jednání Zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu 
jednání. Prvním bodem jsou interpelace. Než otevřu tento bod, přistoupím k informacím, které k Vám 
mám. Zcela jistě jste se dočetli, že došlo k zastavení provozu PBS Indrusitrial, a.s.. V Krumlově zná-
mé pod názvem haly. Během letních prázdnin by zde měla být ukončena jejich činnost. Je to zpráva 
velmi šokující, velmi nepříjemná neb dojde k opuštění celého výrobního prostoru, který za tím nádra-
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žím je. V této chvíli je tam zaměstnáno asi 120 – 130 lidí, nyní si nejsem přesně vědomý. Podle infor-
mací generálního ředitele, který byl u mě na konzultaci, tak 80 z nich byla nabídnuta práce v Třebíči. 
Vzhledem k tomu, že se jedná o velmi dobré pracovníky a jejich um v rámci svařování, nyní pominu 
jednotlivé profese, je velmi zdatný. Převážná většina z nich by neměla mít problém najít si práci. Do-
stali nabídku z Retexu, nabídku z Oslavan od společnosti Metaldyne, dostali nabídku od firmy 
Kuwopa. Spolupracujeme s Úřadem práce na tom, jakým způsobem dojde k uspokojení poptávky po 
zaměstnání s tím, že by ten zásah neměl být příliš razantní. Problém budou mít samozřejmě kancelář-
ské profese, ale svářeči a lidé, kteří tam dělali dělnické profese, se svým zaměstnáním by neměli mít 
tak velký problém sehnat práci. Další zpráva je podle mého názoru zajímává a mohla by být příjemná. 
Podali jsme úspěšnou žádost na dotaci na tvorbu územního plánu a to částkou 765 000Kč. Bude nám 
přiznána dotace na opravu Základní školy Klášterní a to ve výši 16 500 000Kč. Dnes jsem ještě dostal 
zprávu, že byla úspěšná žádost na oranžové hřiště ve výši 180 000Kč. Někteří jste mohli přispět 
v rámci aplikace „Pomáhej pohybem“, většina z Vás tu aplikaci jistě zná. Vzhledem k tomu, že si pří-
liš neuvědomujeme, jakým způsobem opravujeme veřejné hrací plochy. Odbor regionálního rozvoje 
(dále jen ORR) připravil jednoduchou mapku, na které je v tuto chvíli vidět, kde všude již dětská hřiště 
byla realizována. Nyní to v rychlosti shrnu – v roce 2006 dětské hřiště na sídlišti, pak se vytvořilo hřiš-
tě v Rokytné v první fázi, letos v druhé fázi dostane umělý povrch a výběrové řízení je již ukončeno i 
firma, která to vše bude realizovat. Do kdy bude realizováno? Místostarosta – srpen, nejpozději září.  
Starosta – dále bylo v roce 2012 dětské hřiště Vrabčí hájek, v roce 2014 Discgolfové hřiště, dětské 
hřiště v Polánce v roce 2015 plus jeho rozšíření, dětské hřiště na sídlišti 2, dětské hřiště nám. Klášterní 
– to bylo v roce 2016 a dětské hřiště na Bří Čapků. Letos je to hřiště na ulici Pionýrská. V kanceláři 
mám již označníky na cyklotrasu do Ivančic. Nebude to přímo dotovaná cyklotrasa, ale bude to ozna-
čená noblesní cesta, kudy se dá na tom kole do Ivančic přijet. Příští rok ve spolupráci s ČEZ budeme 
žádat na vytvoření sportovní trasy kolem Moravského Krumlova, kde bychom měli rozmístit posilova-
cí stroje, mobiliář - Týnský rybník, Vrabčí háje, pod zámkem, na Střelnici, Na Bubnu, lavička na Kři-
žáku, u kaple sv. Floriána, tak aby to workoutové hřiště, které nyní budujeme, tak aby ta trasa po 
Krumlově měla jednotlivé posilovací prvky. Poslední věcí je obnova tenisového kurtu v zámeckém 
parku – hřiště s antukou nebo uděláme hřiště na petangue. Touto krátkou vsuvkou jsem si dovolil rea-
govat na různé poznámky, které jsem v poslední době slyšel. Myslím si, že dětská hřiště v Moravském 
Krumlově mají výrazně zelenou. Dalším bodem je informace k vystoupení ze svazku Vodovody a ka-
nalizace Třebíč. Minulý týden jsme obdrželi z Ministerstva vnitra a Odboru veřejné správy dozoru a 
kontroly Rozhodnutí, kterým ruší Odbor veřejné správy Rozhodnutí Krajského úřadu a vrací věc zpět 
k projednání znovu ke Krajskému úřadu. Na mě to dělá dojem, že si mezi sebou začínají pinkat, kdo 
v této věci rozhodne, zda naše členství vzniklo právoplatně a zda jsme členy pořád právoplatnými ne-
bo nejsme. Vzhledem k tomu, že to je 50 stránkový dokument – dostanete ho k dispozici na CD nebo 
pokud bude někdo chtít, může se s ním zde seznámit. O dalším postupu budete informováni na dalším 
zastupitelstvu město, musím to ještě zkonzultovat s právníky. Další věcí, která je a je velmi nepříjem-
ná a dotýká se náš všech je stav sucha, které je v této chvíli velmi katastrofální. Pravděpodobně jste 
slyšeli hlášení městským rozhlasem, kde se říkalo, že se zakazuje používání povrchové vody. Je rozdíl 
mezi studnou a povrchovou vodou, kdy se nesmí povrchovou vodou zalévat. Informací, které je 
k dnešnímu dni - průměrný roční průtok je v této chvíli na 1,3% čili tou řekou teče 18 vteřinových 
litrů. Je to neuvěřitelné sucho. Pokud nezaprší, dostaneme se do problémů, jakým způsobem bude po-
stupovat životní prostředí, jestli k tomu chce něco pan Ing. Raboň říci? Ing. Kamil Raboň, vedoucí 
odboru životního prostředí – stále monitorujeme situaci a budeme doufat, že bude pršet. Nějaké srážky 
by měly přijít pravděpodobně středa, čtvrtek, jestli to bude pravda. Zatím se nám vše úspěšně vyhýbá. 
Jinak průměrný roční průtok je 1,4 kubíku. Starosta – děkuji. Další věcí, která dnes není na programu, 
ale je nutno se o ni s Vámi podělit. Finanční výbor jednal na základě žádosti členů zastupitelstva o 
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ceně pozemků v lokalitě Novosady. Podle té tabulky, která Vám byla minule předložena. Prováděcí 
dokumentace by měla být hotova do konce června. Během prázdnin nachystáme soutěž na dodavatele 
stavby a o prodej pozemků v těch bodech, o kterých jsme se bavili. Budeme jednat na dalším zasedání 
zastupitelstva. Finanční výbor nebyl usnášeníschopný k tomuto bodu. Předložíme po projednání 
v Radě města návrh, kterým se bude zastupitelstvo zabývat. Veškeré informace k tomuto materiálu již 
máte. Musíme se domluvit na dalším postupu a to na tom zářijovém či dalším zasedání zastupitelstva a 
dát tu informaci k lidem. Musíme rozhodnout o způsobu prodeje, kolik toho budeme prodávat, jak 
budeme prodávat a za kolik. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – mohu mít dotaz? Starosta – samozřejmě. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – na ten finanční výbor, mohli bychom dostat pozvánku? Já si myslím, že 
čím víc lidí bude rozhodovat o tom postupu. Starosta – já si myslím, že na tento finanční výbor šla 
pozvánka. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – mně teda nepřišla, právě proto jsem překvapená. Starosta – 
uděláme společné jednání zájemců o tuto problematiku. To jednání proběhne na Radě města. Pošleme 
všem zastupitelům a všem členům finančního výboru pozvánku a kdo bude mít zájem, může se na toto 
jednání dostavit. Ta pozvánka šla, ale pravděpodobně zanikla někde na cestě. Další věcí, kterou je po-
třeba vědět – Zastupitelstvo Jihomoravského kraje na svém čtvrtečním jednání, to by mohl pan mís-
tostarosta jako krajský zastupitel doplnit, bylo rozhodnuto o udělení daru městu Moravský Krumlov, 
kterým budou nahrazeny peníze lidem za utracenou drůbež v rámci likvidace ptačí chřipky 
v Moravském Krumlově. Ve chvíli, kdy bude vše administrativně zpracováno, si budou lidé chodit na 
Městský úřad a dostanou v pokladně vyplacenou částku oproti podpisu smlouvy, kterou mi budeme 
muset s nimi uzavřít. Kdyby se Vás na to někdo ptal, tak jim můžete sdělit, že peníze v tuto chvíli pře-
chází městu na účet a my připravujeme podklady pro to, abychom jim ty peníze mohli vyplatit. Po-
slední věcí, kterou v rámci informací starosty chci, abyste věděli. Proběhlo výběrové řízení na obsaze-
ní pozice ředitelka Mateřské školy. Byly tři uchazečky, z nichž výběrovou komisí byla na místo ředi-
telky vybrána paní Mgr. Vančurová, která byla následně Radou města jmenována. Nastoupí do funkce 
ředitelky školy od 1. 8. 2017, čili máme novou ředitelku školky.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty k proběhlým jednáním za uplynulé 
období.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty o stavu správního řízení ve věci vystou-
pení města Moravský Krumlov z dobrovolného svazku obcí VaK se sídlem v Třebíči. 
 
 
 
2. Interpelace 
LANG Petr, Mgr. – já mám podnět od občanů, kteří pracují v Retexu. Několik z nich si mi stěžova-
lo, že v Kovošrotě, který tam sousedí s areálem Retexu. Tam dochází pravděpodobně k pálení něja-
kých plastů nebo něčeho takového a ten zápach je dosti obtěžující. Jsou přesvědčení o tom, že to není 
ani zdravé. Snad tam dochází k vypalování nějakých plastových kabelů nebo něčeho takového. Jestli 
by to bylo možné nějakým způsobem prověřit. Oni to prý už nějak řešili. To mi říkali lidé, kteří mi to 
říkali a stěžovali si na to. Je to dost neúnosné, když fouká vítr jejich směrem a bojí se o své zdraví. 
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Starosta – děkuji za ten podnět. My jsme o tom jednali s ředitelem Ing. Ptáčkem, životní prostředí to 
mělo. LANG Petr, Mgr. – předsedou představenstva. Starosta – pan ředitel se jmenuje, promiňte, 
Ing. Šimek. I s tímto panem ředitelem jsme to projednávali. Děkuji za ten podnět, životní prostředí se 
tam vydá. Tam dojde k tomu, že jim to nějakým způsobem blafne. Takto mi to bylo řečeno a oni než 
to uhasí, tak. Je to problém, ale celý. My jsme si na kraji města udělali vrakoviště a vypadá to „dob-
ře“. Poprosím životní prostředí, aby to vnímalo velmi vážně, a stavební se tam také zajede podívat, 
jestli je všechno v pořádku. ŠLAPANSKÝ František, Ing. – ve spodní části Rokytné je vyvedeno 
takové torzo bývalého vodovodu. Sloužil občanům tohoto spodku obce k zalévání apod.. Je to napo-
jeno na prameniště v té lokalitě bažiny, ten výtok je tam solidní, i když jsou taková sucha. Ale já bych 
chtěl něco jiného. Samozřejmě, že tomu prameništi se nikdo nevěnuje a pomalu a jistě to tam chátrá. 
Dostalo to tam trochu na zadek, když se tam těžilo dřevo. To byly další rány. Myslíme si, respektive 
občané té spodní části, že by bylo vhodné nějakým způsobem posoudit a zkusit vymyslet, jestli by se 
ty prameniště a ono jich je několik nedaly zkulturnit. Tak aby ta voda tekla pořád, aby se ten přítok, 
do dolní dědiny nezastavil. Lidé jsou na to zvyklí. Ona voda se pomalu stává strategickou surovinou, 
bylo by škoda, když ty prameny jsou celkem relativně vydatné. Bylo by škoda, kdyby se vyzmizíko-
valy. Doporučoval bych, aby to někdo, kdo tomu rozumí, to posoudil, aby se přijmuly nějaké kroky. 
Nějak to upravit respektive, aby se to nějakým způsobem zachovalo. Starosta – děkuji za ten podnět, 
budeme se tím zabývat. Během července, srpna se pokusíme navrhnout nějaké řešení, abychom to 
mohli na zářijovém zastupitelstvu projednat. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já mám spíš dotaz, možná 
je to na pana Čemerku. Já bych se chtěl zeptat, na ulici Václavské se loni obkládala dlažba chodník. 
Teď nevím, jestli ti pánové opravdu skončili.  Nevím ani číslo popisné toho domu, ale tam je nyní kus 
toho chodníku nedodělaného a už je teda doba dost pokročilá. Mám dotaz, jestli se bude pokračovat 
nebo nebude a kdy? ČEMERKA Jiří, ředitel Služeb města Moravský Krumlov (dále jen SmMK)-  
pokračovat se bude a dále na ulici Durdickou. Problém je ten, že nyní končí určité nájmy bytů, neby-
tových prostor atd. a ty nájmy je potřeba obsadit, i ty prostory. Ti lidé, co dělali chodníky tak nyní 
dělají na bytech, nebytových prostorách. V momentě, kdy tady na ulici Komenského dořešíme byt, 
opravíme ho, abychom ho mohli znovu pronajmout. Vrátíme se na ulici Václavskou. KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing. – děkuji. PROCHÁZKA Martin, Ing. – já jsem se chtěl zeptat – na prodej těch parcel 
v Polánce za hřištěm. My jsme tady na posledním zastupitelstvu projednávali nabídku pana Hrona 
z Ivančic. On byl jediný, kdo se přihlásil do té výzvy. Samozřejmě jsme mu to tím pádem potvrdili, 
ale říkal mi, že najednou se po něm chce zaplatit zhruba 4 500Kč za vypracování smlouvy a 2 000Kč  
bez DPH zhruba za úschovu peněz. Chtěl jsem se zeptat, proč? Když teda máme vypracovanou něja-
kou vzorovou smlouvu, která je součástí té výzvy. Paní, která kupovala ve stejné lokalitě parcelu, tak 
nic z tohohle neplatila. Spíš, jestli to nepojmout tak, že my chceme, aby se ty pozemky prodaly a po-
tom po těch zájemcích. Já nevím, jestli je to nutné nebo ne. Působí to na mne, tak že jednou to chce-
me a podruhé zase ne. Starosta – takto to není. Je to součástí všech smluv. Nevím, kde se stala chyba. 
ČEMERKA Jiří, ředitel SmMK – ta vzorová smlouva, která byla. Byla udělána, tak že bylo vyhlá-
šeno IV. kolo na pozemky na ulici Luční. Byla tam vzorová smlouva, která tam byla předtím, kde se 
doplňovalo jméno atd.. Už jsme to projednávali a pan Hron smlouvu již podepsal a se vším souhlasil. 
V těch předcházejících smlouvách nebyla vyčíslena nebo nebyly vyčísleny právní úkony s tím spoje-
né, které se normálně fakturovaly všechno, ale nebyly zvlášť vyčísleny. V těch nových smlouvách to 
AK Šopák, Palátová začala vyčíslovat. Takže to ho zarazilo. Teoreticky by to nemusel platit, ale tím 
pádem by ty právní služby muselo zaplatit město. My jsme se dohodli na tom, že pan Hron smlouvu 
podepsal, souhlasil s těmi podmínkami, které tam byly stanoveny. My mu to nějakým způsobem vy-
kompenzujeme, že mu vyčistíme tu zeleň od náletových dřevin. PROCHÁZKA Martin, Ing. – na co 
se ptám v prvním případě. ČEMERKA Jiří, ředitel SmMK – smlouvu jsme poslali paní Mgr. Paláto-
vé, vyfakturovali jsme ty služby, ale nedali to přímo do té smlouvy. Provedli jsme to samostatně, pro-
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tože do té smlouvy to nebylo dáno.  KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – mohla bych mít ještě připomínku? 
Jestli by nebylo rozumné těm lidem říkat, že cena je taková + DPH + právní služby, aby teda tušili, o 
co jde. Nebo jestli město, chce, aby tady bydlelo co nejvíce lidí a některé ty služby přenést na svá 
bedra. Starosta – my jsme to zasíťovali za neuvěřitelně velké peníze. Ty pozemky následně neprodá-
váme v ceně sítí. Dáváme již velké zvýhodnění, a jestliže zaplatí 600 000Kč za pozemek, tak my tady 
diskutujeme o … částce. Úplně tu pozornost převádíme někam jinam. Ano mohlo by to město něja-
kým způsobem řešit. Bavili jsme se o tom na jednání Rady města (dále jen RM), s tím, že to RM po-
nechá součástí smlouvy. Ta smlouva, která je nyní daná, tak to bude v návrhu po další. PROCHÁZ-
KA Martin, Ing. – tam šlo jenom o to, že on o tom nevěděl, když se do toho hlásil. Starosta – tomu 
rozumím. Myslím, že došlo k vysvětlení, a kdy obě dvě strany pochopily, o co se jedná. KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing. – ještě, abych tomu i já rozuměla, dobře. Cena toho pozemku je vlastně cena toho 
pozemku, není v tom zahrnuta cena zasíťování a všeho takového. Starosta – samozřejmě, že je, ale 
ne v plné výši.  
 
 
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
 
 
Starosta -  tento materiál máte k dispozici. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – pane tajemníku to není nic 
proti Vám. V pořadovém čísle 11, já jsem už upozorňovala předtím, že ve  Směrnici o místních 
poplatcích – nesouhlasí nám parcelní čísla, pokud pronajímáme pozemek při stavebních akcích. Pak 
by mohl nějaký výkuk říct, že ta parcela není v seznamu té vyhlášky a já Vám nájem za to platit 
nebudu. Jestli by tady nemohl být stanoven nějaký termín, aby ta vyhláška byla novelizována, 
poměrně brzy. Tajemník – to uděláme. Starosta – my se o tom zítra pobavíme. KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing. – tam se jedná o ten zábor veřejného prostranství a za úhradu. Tajemník – to je pracelní 
příloha. Když se to někomu pronajímá, tak ten pronájem se dělá podle aktualizované verze databáze na 
katastru nemovitostí. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. –  já vím, ale když máte vyhlášku a odkážete se na 
ni, že to vybíráte podle ní. Já říkám, že si myslím, že pak může být nějaký výkuk, který řekne – vy 
máte napsáno, že vybíráte na pozemcích podle parcel přílohy té vyhlášky a tahle ta parcela v té příloze 
není. Tajemník – jaký výkuk, který nám to chce nabídnout? KOCÁBOVÁ Helena, Ing. –  který 
bude stavět na těch městských pozemcích a bude si je potřebovat pronajmout za účelem stavby. 
Starosta – my se na to podíváme a zítra to projednáme na poradě. Dobereme se k nějakému výsledku. 
Děkuji za připomínku. JELÍNEK Milan, Ing. – napište tam klidně, pozemky zapsané na LV 10001, 
což je město. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. –  to si také myslím. JELÍNEK Milan, Ing. – nemusí se 
udržovat žádný seznam. Tajemník – to se tak běžně dělá. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. –  já vím, ale 
my to tak v té vyhlášce nemáme, pane tajemníku.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
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4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města  
 
 
 
LANG Petr, Mgr. – tady RM schvaluje, festival ROCK HEART několikrát jsme se o něm bavili. 
Byla uzavřena smlouva na 80 000Kč. Těch 80 000Kč je na pět let. Starosta – ne, to je na rok. LANG 
Petr, Mgr. – v tom je zahrnuta kompenzace. Starosta – tam není kompenzace. To je pronájem těch 
prostor. My na každou takovouto akci děláme věci, které souvisejí se zajištěním bezpečnosti, zajiště-
ním různých antoníčků a tady toto je z toho hrazeno. Městská Policie v činnosti, hasiči v činnosti a to 
je hrazeno z tady této částky. LANG Petr, Mgr. – takže nám pokryje náklady, dejme tomu. Starosta 
– ne, ty náklady jsou mnohonásobně nižší. LANG Petr, Mgr. – takže nám z toho něco zbude. LANG 
Petr, Mgr. – nemohla by být částka o něco vyšší. Starosta – nemohla nebo samozřejmě mohla, ale je 
to jiný problém. Musíme si uvědomit, co my nabízíme a cenu za to, kterou my za to požadujeme. Po-
kud si pronajme halu Rondo v Brně na takovýto koncert, tak za tu halu zaplatím 250 000Kč. Musíme 
si uvědomit, co v tom všechno je, akorát přijede. Je to adekvátní částka. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. –  
bod II. RM neschvaluje zveřejnění záměru prodat par.č. 4503/21, druh pozemku zahrada. Je to tak dvě 
zastupitelstva zpátky, kdy jsme prodávali zahradu Na Kačence. Starosta – tady jde o cestu.  
ČEMERKA Jiří, ředitel SmMK – já nyní z hlavy nevím, který je to pozemek. Předpokládám, že to co 
se neschvalovalo, tak ten člověk, který tam byl, tak měl, nechci říkat, že to je spekulant. Chtěl koupit 
nějaké pozemky a tady ta první cesta, která vede do těch zahrádek, tak je součástí toho pozemku, který 
on chce koupit. To znamená, že kdyby on ten pozemek koupil, tak ta cesta, se tam nikdo nedostane. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – nevím, z toho leteckého snímku to není poznat. To tam sousedí se sou-
kromýma zahradami. Starosta – ano, sousedí a je to součástí cesty. Pokud by to oplotil, platili bychom 
mýto, aby tam projeli. ČEMERKA Jiří, ředitel SmMK – já nyní z hlavy nevím, který je to pozemek. 
Ještě tam byl jeden pozemek, kde prostě, jestli to byla paní, která žádala. Tam šlo o to, že ona nějakým 
způsobem přišla o část svého pozemku a chtěla to vykompenzovat tím, že koupí menší pozemek, kde 
už asi 20 let. Vlastně má smlouvu se zahrádkařemi se ZO zahrádkářského svazu, který tady funguje. 
Pan Knotek se o to stará a mají s fyzickými osobami sepsanou smlouvu a pronajímají jim to. Na tom 
pozemku hospodaří jiná osoba, zhruba 20 let a ta paní přišla s tím, že by si to koupila, aby jí z jejího 
pozemku neubylo. Je jí jedno, jestli na tom někdo dělá 20 let nebo nedělá. Asi tak. KOCÁBOVÁ He-
lena, Ing. – děkuji. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 
- Usnesení z 53. schůze RM konané dne 23. 5. 2017. 

 
 
 

5.   Rozpočtová opatření č. 11- 13/2017 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – vysvětlivky k tomu jsou poměrně jasné.  
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Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 11, 12 a 13/2017 provedená Radou města Moravský 
Krumlov. 
 
 
 
6.     Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
 

 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci Služby města Moravský Krumlov – majetek /dle předložené sestavy/ v celkové poři-
zovací ceně 1 420 966,57 Kč. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 14 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 

7.    Návrh Památníku české státnosti v Moravském Krumlově - předkládá Mgr. Tomáš Třetina,   
       starosta města 
 
  

Starosta –  ZM schválilo záměr vybudování Památníku české státnosti v Moravském Krumlově. Na 
základě tohoto usnesení přikročil ORR k provedení přípravy dalších kroků. Přiložený dokument, který 
jste obdrželi obsahuje návrh památníku, který by byl umístěn na nám. T.G.M.. Autory návrhu jsou 
sochař Tomáš Pavlacký a architekt Michal Gabriel. Památník je koncipován v klasickém pojetí, tedy 
jako portrétní busta na soklu. Nosným prvkem je kromě osoby TGM motiv jednoho ze symbolů české 
státnosti – vlajky české republiky. Tento symbol je zachycen v samotném soklu, do nějž je busta 
vsazena (pohled zepředu), i do kruhového plánu dlažby, z nějž sokl vychází (pohled shora). Dodrženy 
jsou přitom i úhly jednotlivých dílů vlajky. Součástí související dlažby bude text - citát TGM. Na 
bočním reliéfu kamenného základu by měl být vytesán text informující pozorujícího, že Památník 
české státnosti vybudovalo město Moravský Krumlov v roce 2017. Návrhy máte uvedeny v příloze. 
Klasické pojetí a klasické hodnoty bude zastávat i použití klasických, stálých materiálů. Dlažba, z níž 
sokl vychází, bude žulová, sokl bude z povrchově ošetřené litiny se zvýšenou odolností proti 
vandalismu. Busta a písmo by měly být bronzové. Navrhujeme umístění ve variantě B, tedy ve spodní 
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části náměstí a následující citát, který by byl umístěn zde dole. Kolem soklu bude ještě, kdy byl 
památník odhalen. Odhadované náklady jsou 352 000Kč + náklady na to, abychom opravili tento 
prostor, který se do takového půlkruhu vydláždí. Umístí se zde odpadkový koš, lavička. Tři 
připomínky, které tady jsou. Výběrová řízení na tento památník – bysta T.G.M. byla objednána bez 
výběrového řízení. Je to v souladu s vnitřní směrnicí Městského úřadu Moravský Krumlov cena do 
100 000Kč. Umělec byl vybrán na základě konzultací a odborným doporučením na průzkumu trhu. 
Samozřejmě pan sochař Pavlacký je absolvent Fakulty výtvarných umění , sochařský ateliér vedený 
Michalem Gabrielem práce. Realizace památníku bude řešena poptávkovým řízením, kdy cena je do 
500 000Kč. Ještě Vás upozorňuji, že po konzultaci s Ministerstvem kultury budeme žádat o částečnou 
kompenzaci nákladů s vytvořením tohoto památníku. Je možné, že bychom mohli dostat nějakou 
dotaci k vytvoření tohoto díla. S tím souvisí i oprava náměstí. Projekt je již zpracován – v dolní části 
náměstí byl předpokládán altánek, s tím, že se ta veškerá zeleň dá pryč. Myslíme si, že v této chvíli je 
ten památník lepší výrazivo. Památník, který chceme vybudovat, zde nebude kvůli tomu, abychom 
měli kde klást věnce, ale bude zde místo, kde bychom si měli připomínat významné události, které 
český národ ve své historii měl. Nejedná se jen o 100 let české státnosti, ale  je potřeba si uvědomit, co 
se bude v roce 2018 připomínat. Nejenom 100 let od vzniku republiky, ale i 25 let od ukončení  České 
republiky v roce 1993, Pražské jaro 68, ukončení 1. světové války, ukončení třicetileté války. Je toho 
taková spousta těch věcí. Podle mého názoru je potřeba připomínat budoucím generacím, co vše tento 
národ hrdině prodělal. Z mé strany je to vše a v rámci důvodové zprávy otevírám rozpravu. LANG 
Petr, Mgr. – já jsem o tomhle už mluvil několikrát. Opakování je matka moudrosti. V krátkosti to 
zopakuji ještě jednou. Památník je krásná věc, ale je to podle mě 350 000Kč prakticky úplně 
vyhozených. Dalo by se to vložit někam jinam, kde by to splnilo lepší efekt. Začali jsme na 1 miliónu, 
pak jsme se dostali na 10 000Kč, to bych ještě nějak zkousl, nějakou tu památku. Pak jsme se dostali 
na 250 000Kč a nyní jsme na 350 000Kč. Myslím si, že jsou to zbytečně vyhozené peníze. Je na 
zastupitelích, jak rozhodou, za mě tedy ne. Starosta – já s Vašim názorem nesouhlasím a odmítám jej. 
Podle mě to nejsou vyhozené peníze, ale jsou to peníze, které jsou uloženy do budoucnosti. Příští rok 
budou Ministerstvem kultury výrazně podpořeny tři výročí. První výročí je 1.1.2018 – 25 let od 
rozpadu Československa, Pražské jaro a 100 let Československa. Vnímejme, kde památník umístíme a 
druhá varianta navrhujeme citát, který by tam byl vytesán. Jestli máte někdo jiným návrh, pojďme o 
tom diskutovat. PROCHÁZKA Martin, Ing. – když jsme tady u toho citátu. Tady padla poznámka o 
úpravě, tady té části náměstí. Tam jsou zhruba předpokládané náklady jaké? Starosta – jen 
předláždění, vyfrézování asfaltu a plus mínus tři metry vydláždění. To vydláždění je potřeba vnímat, 
tak že v této chvíli připravujeme materiál na opravu náměstí. Jsou vypsány určité dotační tituly např. 
na sběry vody, která nám padá z nebe a my tu vodu v této chvíli pouštíme pryč. Na základě toho jsou 
vypracovány tituly, kde se v různých nádobách tato voda schraňuje a my bychom mohli získat na 
opravu náměstí. Pokud bychom v části náměstí udělali někde nádobu, kde by se v podzemí tato voda 
shromažďovala, tak lze na to postupně získat nějaké peníze. V rozpočtu peníze na to jsou. Čekáme 
jakým způsobem dopadne zámek, tak abychom věděli jakým směrem se budou naše finanční výdaje 
ubírat. Peníze na opravu náměstí v této chvíli začínáme řešit, tak aby to bylo v souladu 
s připravovaným projektem a s tím, jak si to náměstí představujeme. Náměstí se začne pomalu 
opravovat a to předláždění není tak finančně náročné a je to v našich možnostech, bez jakéhokoliv 
dotačního titulu. Místostarosta – ten citát už takto necháme? JELÍNEK Milan, Ing. – pan prezident 
byl skoupý na citáty. Starosta – má někdo ještě nějaký návrh? 
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje návrh Památníku české státnosti na náměstí T. G. Masaryka v Moravském 
Krumlově a jeho umístění v jihovýchodním rohu náměstí s citátem „Odhodlejme se být svými!“ 
a pověřuje ORR zajištěním jeho realizace. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 12 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., OLIWIN-
SKÁ Michaela, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 1 -  LANG Petr, Mgr. 

      Zdrželi se: 1 - PROCHÁZKA Martin, Ing. 
 
 
 
8.  Odkup pozemků od společnosti Anero, a.s. – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta  
      města  
 
 
Starosta – tady poprosím pana místostarostu o vysvětlení. Místostarosta – na minulém ZM jsme od-
souhlasili, možná předminulém, prodej bývalé školy v Rakšicích. Dnes byla ze strany kupujícího po-
depsána smlouva. Tím se SmMK dostávají do prekérní situace, protože jim ubývají skladovací prosto-
ry, které měly ve škole v Rakšicích, také zároveň měly v sýpce, kterou plánujeme přestavit, nebo o 
které se uvažuje, že by tam bylo sociální bydlení. Každopádně i tam nejsou ty prostory vyhovující. I 
finanční výbor, když to v lednu projednával o nějaké koncepci dalšího směřování SmMK doporučil 
tuto, jakoby v podstatě směnu těch prostor v Rakšicích a prostor vedle autobusového nádraží, jakoby 
možnou. Nemluvě o poloze těchto prostor, jelikož jsou ve veliké blízkosti stávajícího zázemí SmMK, 
které se pokud vím, tak chtějí přesunout celé. Do budoucna chtějí i vyklidit prostory na ulici Zámecká. 
Kompletně by se přesunuli dolů, kde by byly dobré přiléhající prostory pro jejich další činnost. Jedná-
ní byly dlouhé a byly i místa, kdy  Anero chtělo prodat prostory za 6 milionů, ačkoliv posudek ohod-
notil ty prostory 3,5 milióny. Nakonec jsme se dostali k této variantě, která je ve variantách dvou. Jed-
na varianta pouze toho pozemku 4,5 miliónu, případně dalších pozemků např. je to tady ta cesta 
k modré lávce, která je v této chvíli také Anera plus nějaké další pozemky, která tady mají a nejsou 
nějak hodnotné. Prostě to je jenom něco, co jim tady přebývalo a každopádně oni nám to nabídli 
k prodeji. Prostory si myslím možná potřebujeme mnohem víc, k tomu možná pak pan ředitel. Je tady 
spíše na zvážení, kterou z těch variant – jenom ten samotný areál nebo plus ty pozemky, která nám 
Anero nabízí. Starosta – já si dovolím to jenom jednou větou doplnit. Já bych samozřejmě byl pro, 
abychom koupili všechny ty pozemky od Anera, aby nám tady pak nedělali naschvály. Třeba s cestou 
k modré lávce, tam vlastní ten příjezd k zahrádkám a k řece. LANG Petr, Mgr. – chápu nákup těch 
pozemku, i když se mi zdá cena trošku vyšší než by měla být. Jen se chci zeptat, ono se jednalo na 
minulém zastupitelstvu, že to nebudeme kupovat od Anera, ale od té nové firmy od toho nového maji-
tele. Je to tam nějaké pozastavené, a že ten by to mohlo prodat levněji a nyní to zase nabízí Anero. 
Starosta – je to tak, že to Anero neprodalo KUWOPĚ.  LANG Petr, Mgr. – oni věděli a zaspekulo-
vali, že to budeme potřebovat. Jsme jediný zájemce a pro nás je to cena relativně výhodná. Strategicky 
je to dobře položený, pro SmMK ideální a pro ostatní kupující by ta cena byla přemrštěná. Místosta-
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rosta – pokud spekulovali, tak spekulovali už před rokem. Ten areál, který je Pod Hradbami a který už 
prodali KUWOPĚ už se společnost jmenuje Industrial Park, Pod Hradbami 187. KUWOPA kupovala 
celý ten areál, tzn., že to oddělení tam proběhlo už hodně dávno. ČEMERKA Jiří, ředitel SmMK – 
jestli k tomu ještě tedy můžu. Do srpna tohoto roku je na tom areálu předkupní právo od společnosti, 
která má sídlo v Kuřimi. JELÍNEK Milan, Ing. – já bych se zeptal. Na těch pozemcích stojí stavby? 
Místostarosta – ano. JELÍNEK Milan, Ing. – tady máme v usnesení pozemky. Ta cena je i s těmi 
stavbami, ocelo-kůlnami. ČEMERKA Jiří, ředitel SmMK – ano. JELÍNEK Milan, Ing. – pokud to 
je jako stavba, tak by měla být vyznačena v katastru a zapsána, že jsme ji koupili. Starosta – musí být 
doplněna i do usnesení. Čili ZM schvaluje odkup pozemků a staveb na nich stojících. JELÍNEK Mi-
lan, Ing. – které tvoří jejich součást. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – je to vyloženě zneužívání toho, že 
to potřebujeme. Je to v záplavovém území. JELÍNEK Milan, Ing. – kdybychom kupovali holé po-
zemky bez těch staveb, tak já jsem proti. Když budeme kupovat ty pozemky s těmi stavbami, tak jsem 
pro. Nechci komplikovat život. Starosta - samozřejmě si o tomto s panem místostarostou myslíme 
svoje, protože ta cena je opravdu vysoká. JELÍNEK Milan, Ing. – pokud koupím pozemek, který je 
v zátopovém území. Já vím, že na nich budu muset míst stavbu za velmi přísných podmínek a nebudu 
kupovat teď stavbu, která je v katastru zapsán byť je v povodňovém území, tak bych to nikdy neudělal. 
Protože taky nemusím mít jistotu, že tam někdy stavbu umístím. To je krásná hala, protože to co jsme 
říkali, že nám ubývají ty skladové prostory a všechno ideální stav. Až tam budeme skladovat písek a 
přijde velká voda, tak nám to nevadí. Ale abych měl jistotu, že tam tu stavbu budu moci mít. Abych 
byl jejím vlastníkem. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já souhlasím, pochopitelně. Kupovat stavby, které 
nejsou zapsány v katastru je hloupost. To by normální člověk neudělal. JELÍNEK Milan, Ing. – to by 
Vám stavební úřad řekl za jakých podmínek. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – jestli jsou zapsány. Šťast-
ný Petr, Ing., vedoucí odboru výstavby a územního plánování (dále jen OVÚP) - nevím, jestli ty stav-
by jsou v katastru nemovitostí. Pokud by nebyly povoleny a udělal by se dodatečně, tak by hlavní slo-
vo mělo životní prostředí a Povodí Moravy. Nevím, jestli jsou jako černá stavba nebo jestli jsou povo-
leny. Předpokládám, že někdy v minulosti povoleny byly. Možná se povolení někde v archivu najde. 
Starosta – to je prosím Vás velmi závažná věc. ŠLAPANSKÝ František, Ing. – já se domnívám, že 
tady vyvstávají celkem závažné věci, které se tady řeší a vyhledávají na internetu. Jestli by nebylo 
možné to odložit a připravit, abychom v tom měli jasno. To, co tady zaznívá, jsou podstatné skuteč-
nosti, které mohou tu budoucnost výrazně ovlivnit. Starosta – souhlasím. ČEMERKA Jiří, ředitel 
SmMK – jestli můžu ten pozemek, jak jsou tam uvedeny ty tři parcelní čísla a znalecký posudek je 
včetně těch nemovitostí. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – to tak je vždycky, i černá stavba se oceňuje. Já 
jenom chci upozornit, že nemusí být zapsána v katastru. Místostarosta – v té nabídce, kterou nám oni 
poslali, když se na to podíváte. Tady je stavby bez čísla popisného. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – je to 
tady, to je pravda. JELÍNEK Milan, Ing. – už to tady mám – 1733/2 – tam je stavba pro výrobu a 
skladování, takže tady je součástí pozemku stavba. Další parcela, v podstatě v tom unesení musí být 
napsáno par.č. 1733/2 součástí pozemku je stavba, tak jak je to přesně v katastru.  Starosta – já si do-
volím do toho vstoupit a reagovat na návrh Ing. Šlapanského. Vzhledem k tomu, že do konce srpna je 
na tom předkupní právo, tak si myslím, že se vůbec nic nestane, když to projednáme na zastupitelstvu 
v září. My jim dáme tuto zprávu s tím, že se omlouvám za přípravu tohoto materiálu a bude to doplně-
no, tak, aby tam všechno bylo jasno. V této chvíli ZM odkládá své rozhodnutí ve věci a nyní ocitujeme 
variantu B. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – kde je tedy všechno. Starosta – souhlasíte s tímto postu-
pem?  
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Návrh usnesení: 
ZM odkládá své rozhodnutí ve věci odkupu pozemků par.č. 1733/2, 1733/3, 1733/8, 1947/2, 470/1 
a 470/2 a staveb na nich stojících v  k.ú. Moravský Krumlov za cenu 4 500 000Kč, od subjektu 
ANERO a.s., Jugmannova 750/34, Praha 1, IČ: 28771869.       
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 14 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
9.    Rozhodnutí o podaných požadavcích jednotlivých právnických a fyzických osob na zahrnutí jejich 
       záměrů do návrhu územního plánu Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, sta- 
       rosta města 
 
 
 
Starosta – tady jenom připomínám, že na tvorbu územního plánu jsme dostali dotaci. Bod jedna – 
TRADEWOLF – doporučujeme, bod dva – tady doporučujeme neschválit z důvodu, který uvede Ing. 
Šťastný. Šťastný Petr, Ing., vedoucí OVÚP – žadatelka s námi již nekomunikuje, odstoupila od zá-
měru. Dneska se nám ozval pan inženýr, který převzal ten záměr od původní žadatelky. Dnes dvě ho-
diny nazpět poslal e-mailovou žádost o změnu územního plánu a my jsme teď po dohodě s panem ta-
jemníkem říkali, že to už ZM předkládat nebudeme. Já tuto žádost ještě předložím RM, která má zase-
dat ještě v červenci a v září by to potom šlo na zastupitelstvo. Je tam tedy problém ten, že jak původní 
žadatelka, tak i ten nový zájemce nejsou vlastníky toho bývalého lesního domu nebo závodu. Jde o to, 
že oni nechtějí to zatím koupit, dokud nebudou mít usnesení zastupitelstva. Aby nekoupili ten dům, 
nechají jít do toho podnikatelského rizika. Pan inženýr zaslal s tím e-mailem prohlášení vlastníka ne-
movitosti, kterými jsou Lesy ČR. Napíšou žádosti, že s tím souhlasí, ale dopředu by ráda věděla, že 
bude v červenci předložena žádost pana inženýra, který není vlastníkem toho majetku a bude mít sou-
hlasné stanovisko Lesů ČR. Teď už to necháme na RM a pak následně na ZM, jak se s tím popasují a 
jestli odsouhlasí tu změnu. Jinak změna bude úplně stejná. Chtějí z občanské vybavenosti to změnit na 
bydlení v bytech sociální bydlení. Starosta – děkuji za doplnění. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – já bych se 
chtěl, prosím Vás, zeptat. Jak to období „náběhu těch žádostí“, protože sem tam se na to někdo ptá a já 
jsem se na to zeptal před půl rokem. Řekli jste, že to dlouhý proces. Je nějaký stop stav, kdy už nebude 
vůbec možné do toho nějakým způsobem zasahovat. Šťastný Petr, Ing., vedoucí OVÚP – předpoklá-
dám, že ten stop stav nastane po tomto zastupitelstvu. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – takže, jestli už někdo 
přemýšlí o tom, tak už je v podstatě po dvanácté? Šťastný Petr, Ing., vedoucí OVÚP – ono záleží. 
Ten projektant – bylo vypsáno výběrové řízení, projektant zpracovává návrhy, textovou část a grafic-
kou část výkresů. Oni to budou zpracovávat někdy říjen – listopad. Jde o to, že toto jsou žádosti, kde 
není nový zábor ZPF, jde o to změnit stávající barvičku. Ještě nyní není problém pro toho projektanta, 
ještě rozhodnout, ještě není tak daleko, aby se to nedalo změnit. On pracuje na jiných věcech. Pokud 
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už bude někdo chtít nový zábor např. zemědělský, tak si myslím, že bychom to už neměli přijímat. Už 
bychom oddalovali práci projektanta. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – já se možná zeptám hloupě, ale já také 
nestíhám číst samozřejmě všechno. Třeba my jsme dávali těm lidem na vědomí, že se něco takového 
děje? Mají nějakým způsobem a řešit to. Tajemník – veřejnost o tom věděla a měli k dispozici se 
k tomu přihlásit. Šťastný Petr, Ing., vedoucí OVÚP – jak říkám, dnes přišla žádost a pokud RM roz-
hodne, že top stav už nastal a nevyhoví, tak už nemusíme přijímat. 

 

Příchod - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – 17:00 hodin 

 

ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – já se zeptám, tady k tomu pozemku. Ona paní žadatelka tady píše, že je 
majitelkou. Zřejmě tedy není, ale já jsem se chtěl zeptat. Je nějaká nepsaná dohoda s lesním úřadem o 
využití … , cesty pod hradby, protože ten nový majitel může zavřít obě brány a nikdo se tam nedosta-
ne. Je nějaká dohoda mezi městem a. Raboň Kamil, Ing., vedoucí odboru životního prostředí (dále 
jen OŽP) – je tam věcné břemeno. Řešili jsme to, je tak deset let zpátky. Bylo to právě v souvislosti 
s tím mostkem. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – já jsem se díval na tu 1949, tam je úplně všechno včetně 
těch dvou. Celý ten areál. Raboň Kamil, Ing., vedoucí OŽP - …, ale tím, že se … mostku. Řešili ně-
jaké spory …. Jako průjezd. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – dobře, takže nemůže. Raboň Kamil, Ing., 
vedoucí OŽP – já teda netuším, jestli se to dotáhlo do konce. Starosta – děkuji za tu poznámku. Dále 
tady máme bod tři, čtyři firmě OSP, M.K. QUATRO žádá o změnu těch pozemků, které má za podni-
kem. Dále žádá žadatel změnit výrobnu technické zařízení na vybudování soukromé tančírny a bytu. 
Ještě tady reagujeme na změnu Ing. Kocábové, kterou jsme již řešili. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – já 
ještě k žadateli. Já jsem se díval, že on zatím není majitelem těch ploch. Nebyly zapsány do katastru, 
že jsou jeho, můžeme nyní schvalovat jeho žádost? Šťastný Petr, Ing., vedoucí OVÚP – můžeme, 
nemusí žádat jen vlastník, ale může to být vaše podmínka vepsaná zastupitelstvem. Nebývá podmín-
kou, že žádá majitel pozemku. To záleží pouze na Vás, jestli si dáte takovou podmínku. LANG Petr, 
Mgr. – já jsem se chtěl zeptat k té čtyřce. OSP požaduje rozšíření …..  bývalá vajčárna o další využití 
bytový dům nebo tam bude obojí? Šťastný Petr, Ing., vedoucí OVÚP – já jsem tam napsal rozšíření. 
Oni to chtějí rozšířit, ten areál už je totiž tak specifický, že tam budeme muset vymyslet a schválit spe-
cifické využiti, kde mají výrobnu, občanskou vybavenost a chtěli by udělat nějaké byty navrch. Teď 
tam jsou, ale to jenom povolení územní plán v rámci těch zaměstnanců a chtějí to rozšířit asi o klasic-
ké bydlení. LANG Petr, Mgr. – aby to byla jedna budova a měla dvě.  Šťastný Petr, Ing., vedoucí 
OVÚP – to je právě takové řešení po budovách. Zvykem je to řešit po parcelách. V OSP ty budovy 
mají svoje jednotlivé parcely. Museli bychom se s tím panem projektantem popasovat. Byl by to asi 
nějaký multifunkční materiál. Oni nyní mají dvoje využiti výroba a občanská vybavenost. Starosta – 
já si dovolím číst následující návrhy usnesení a budeme poté hlasovat an block. Jedním hlasováním, 
pokud si někdo nevyžádá samostatné hlasování. LANG Petr, Mgr. – já bych chtěl hlasovat samostat-
ně ke čtyřce.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a),  
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném  
znění, zahrnutí záměru firmy TRADEWOLF SE, Brandlova 1639/6, 149 00 Praha 4, do návrhu  
územního plánu Moravský Krumlov. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a),  
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném 
znění, zahrnutí záměru firmy OSP, spol. s r.o., Okružní 394, 672 01 Moravský Krumlov, do ná- 
vrhu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), záko-
na č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, 
zahrnutí záměru firmy QUATRO spol. s r.o., Okružní 399, 672 01 Moravský Krumlov, do návr-
hu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), záko-
na č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, 
zahrnutí záměru pana Stanislava Macha, Tiskárenská 194, 672 01 Moravský Krumlov, do návr-
hu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a),  
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném 
znění, zahrnutí záměru paní Pavlíny Mátlové, V Rejích 831/36A, Brno, do návrhu územního  
plánu Moravský Krumlov, 
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), 
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném zně-
ní, zahrnutí záměru manželů Heleny a Lubomíra Kocábových, Nádražní 713, 672 01 Moravský 
Krumlov, do návrhu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
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PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a),  
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném  
znění, zahrnutí záměru firmy OSP, spol. s r.o., Okružní 394, 672 01 Moravský Krumlov, do  
návrhu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 14 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., OLIWIN-
SKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr. 
 
 
 
10.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
 
1.  Výše pachtovného 
Starosta - místním šetřením bylo zjištěno, že vlastníkům pozemků je vypláceno pachtovné ve výši 
4000,- Kč. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit navýšení pachtovného z částky 3500,- 
Kč na částku ve výši 4000,-Kč/ha/rok od 1. 10. 2017. Místostarosta – jenom v krátkosti k tomu. Je 
tady i požadavek na jednotlivé soutěžení těch pozemků. Já bych na to jenom navázal, že jsme se této 
chvíli rozhodli to pachtovné zvýšit, začali velice vážně uvažovat o pozemkových úpravách, které by 
zcelily pozemky na území města Moravský Krumlov případně i ve všech jeho katastrech. Takže jsme 
začali podnikat kroky. Jak naše, tak se můžeme bavit o nějaké soutěži. Asi jenom takový prvotní ná-
vrh, abychom mohli ke komplexním pozemkovým úpravám ve městě přistoupit a začít na nich praco-
vat. S tím, že už jednáme se zemědělci, vlastníky půdy o tom, aby se to rozběhlo případně i při tom 
konečném schválili. Pro zahájení je potřeba 50% vlastníků a pro schválení 60%. Jsou nějaké ty pod-
mínky sníženy než v minulosti, mohlo by to mít nějakou šanci na úspěch. Starosta – děkuji za toto 
doplnění.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení pachtovného na částku ve výši 4000,- Kč/ha/rok od 1. 
10. 2017. 
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Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá SmMK vyhotovit dodatky k uzavřeným pachtovním smlouvám se 
všemi pachtýři a v případě, že nedojde k uzavření do 31. 8. 2017 budou pozemky vypovězeny a 
budou nabízeny jiným subjektům. 
  

 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 

2.  Odpady 

Zadavatel - Služby města Moravský Krumlov, příspěvková organizace dne 10.5.2017 dle ust. § 53 
zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, zahájil podlimitní veřejnou zakázku na služby 
zadávanou ve zjednodušeném podlimitního řízení s názvem: „Svoz a likvidace komunálního a biolo-
gického odpadu pro Služby města Moravský Krumlov, příspěvková organizace“. Předmětem veřejné 
zakázky je: 

a) Pravidelný svoz a energetické využití/odstranění veškerého směsného komunálního odpadu kat. čís-
lo 200301 (odpadové nádoby o objemu 110 l, 120 l, 240 l a 1100 l) od všech čísel popisných v obci 
Lesonice a Rybníky (nádoby ve vlastnictví občanů) v intervalech dle přílohy č. 2 smlouvy o dílo. 

b) Pravidelný svoz a energetické využití/odstranění veškerého směsného komunálního odpadu kat. čís-
lo 200301 (odpadové nádoby o objemu 110 l, 120 l, 240 l a 1100 l) od všech čísel popisných 
ve městě Moravský Krumlov a jeho místních částech (nádoby ve vlastnictví občanů) v intervalech 
dle přílohy č. 2 smlouvy o dílo. 
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c) Pravidelný svoz a materiálové využití veškerého biologicky rozložitelného odpadu kat. číslo 200201 
(odpadové nádoby o objemu 120 l, 240 l a 1100 l) od všech čísel popisných ve městě Moravský 
Krumlov a jeho místních částech (nádoby ve vlastnictví města) v intervalech dle přílohy č. 2 
smlouvy o dílo. 

d) Pravidelný svoz a energetické využití/odstranění veškerého směsného komunálního odpadu kat. čís-
lo 200301 (odpadové nádoby o objemu 110 l, 120 l, 240 l a 1100 l) od fyzických osob oprávněných 
k podnikání a právnických osob mající provozovnu na území města Moravský Krumlov (nádoby ve 
vlastnictví fyzických osob oprávněných k podnikání a právnických osob), které mají uzavřenu 
smlouvu s objednatelem, v intervalech dle přílohy č. 2 této smlouvy. Počty a objemy svážených ná-
dob jsou uvedeny v příloze č. 3 smlouvy o dílo. 

e) Vedení průběžné evidence o převzatých odpadech, dle vyhlášky č. 383/2001 Sb., o podrobnostech 
nakládání s odpady, v platném znění. Tato evidence bude předána objednateli do 20. dne následují-
cího kalendářního měsíce za předchozí měsíc ve formátu xlsx a do 20. ledna kalendářního roku za 
předchozí rok v datovém standardu Integrovaného systému pro plnění ohlašovacích povinností (IS-
POP). 

Celková předpokládaná hodnota veřejné zakázky je 4.900.000 Kč bez DPH.  
 
 
Uchazeči SUEZ Využití zdrojů a.s. a SAKO Brno, a.s. překročili zadavatelem stanovenou předpoklá-
danou cenu veřejné zakázky a zadavatel tyto dva uchazeče vyloučil ze zadávacího řízení v souladu se 
zadávací dokumentací. 
 
Komise dne 30.5.2017 učinila hodnocení nabídek dle stanoveného vzorce v zadávací dokumentaci. 
Ekonomicky nejvýhodnější nabídku předložil dodavatel AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., U 
Vlečky 592, 664 42 Modřice, IČ:49356089 s  nabídkovou  cenou 4.127.268,08 Kč bez DPH za 24 
měsíců. 
Vybraný dodavatel rovněž splnil podmínky účasti v zadávacím řízení stanovené zadavatelem. 

S vybraným dodavatelem bude uzavřena smlouva na dobu určitou, a to na 24 měsíců ode dne platnosti 

a účinnosti smlouvy. Předpokládaný termín zahájení služeb je 1.9.2017. 

Rada města na své 54. schůzi konané dne 6.6.2017 doporučila zastupitelstvu města schválit výsledek 

výběrového řízení na veřejnou zakázku s názvem: „Svoz a likvidace komunálního a biologického 

odpadu pro Služby města Moravský Krumlov, příspěvková organizace“. 

ČEMERKA Jiří, ředitel SmMK – my jsme vyhlásili výběrové řízení. Možná jste zaznamenali tento 
týden  zvýšené hlášení, co se týká svozu odpadů v Moravském Krumlově. Po kontrole svozového vo-
zidla, které neprošlo technickou kontrolou a po jeho stáří jsme zjistili, že po 25 letech jeho provozu 
nemá důvod do něho investovat nějaký 400 000Kč do jeho opravy. Došlo k tomu, že svozové vozidlo, 
které je o něco mladší, začíná vypovídat službu. Rozhodli jsme se a i Vy jste schválili vyhlášení výbě-
rového řízení. Do toho výběrového řízení se přihlásili čtyři firmy, kdy dvě z nich nesplnily podmínky. 
Rozhodovalo to nejdůležitější, a to je cena. Zvítězila firma AVE CZ za cenu, kterou tam máte uvede-
nou. Starosta – děkuji.  



20. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 26.  6. 2017 

 18

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje výsledek výběrového řízení na veřejnou zakázku s názvem: „Svoz  
a likvidace komunálního a biologického odpadu pro Služby města Moravský Krumlov, příspěv- 
ková organizace“. 

 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy s dodavatelem AVE CZ odpadové hospodář-
ství s.r.o., U Vlečky 592, 664 42 Modřice, IČ:49356089 a pověřuje ředitele SmMK p.o. jejím 
podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
11.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
 
 
 
 
12.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 



20. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 26.  6. 2017 

 19

13.   Diskuze  
 
14.   Usnesení   
 
15.    Závěr 
 
Starosta – závěrem si Vám dovoluji poděkovat za Vaši účast a přeji Vám krásnou dovolenou, odpo-
čiňte si a načerpejte nové síly. Rád se s Vámi uvidím na koupališti.  
 
 
Pan starosta ukončil jednání v: 17:15 hodin 
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                                Jana Nahodilová 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

       MUDr. Hana Kučerová 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                     Ing. František Šlapanský 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 26. 6. 2017 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


